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Klub La Grace je zajisté potřebné fórum sdružujı́cı́ aktivnějšı́ přı́znivce lodi. Klubové stránky
jsou však zatı́m málo využı́vány i navštěvovány a nenı́ zcela zřejmý jejich účel při současné exis-
tenci facebookové skupiny a webu www.lagrace.cz. Ve snaze lépe popsat smysl klubového webu
a rozhýbat jeho použı́vánı́ svolal Jindra Vodrážka setkánı́ těch členů Klubu, kteřı́ se dosud na
webu zaregistrovali a kteřı́ aktuálně nejsou v zahraničı́. Schůzka proběhla ve středu 14.12.2016
v Potrefené huse v Praze na Národnı́ třı́dě; přı́tomni byli členové výboru Jindřich Vodrážka a
Jan Vondraš, dále Martina Podaná, správce webu Erik Webr a Jiřı́ Vavřı́k. Na úvod jsme probrali
nedávnou svatbu na lodi a srážku s rybářskou lodı́ Pamela, také čerstvou akci ”Plachty pro La
Grace”na Startovači. Pokud jde o vlastnı́ předmět setkánı́, došli jsme k názoru, že oproti Face-
booku by měl mı́t klubový web hlavně tu přednost, že umožňuje strukturovat obsah a k jed-
notlivým tématům a vytvářet fóra, takže by mělo být snazšı́ najı́t třeba i staršı́ informaci. Oproti
www.lagrace.cz pak může být klubový web méně oficiálnı́; může umožnit diskusi a hovorový
jazyk. Na webu by rovněž mohla vzniknout databáze rozmanitého know-how týkajı́cı́ se lodi a
Klubu, počı́naje úvazovým plánem, přes rady k cestě na lod’ a konče námořnickými pı́sněmi.
Výhodou webu s redakčnı́m systémem je i řı́zený přı́stup uživatelů podle jim přidělené role,
s možnostı́ zcela znepřı́stupnit některé články náhodným návštěvnı́kům - nečlenům. K jasným
a zcela konkrétnı́m závěrům jsme nedospěli. Každopádně ale povzbuzujeme členy zapsaného
spolku La Grace, aby své podnětné myšlenky, zkušenosti, přı́běhy a nápady sepisovali a posı́lali
na adresu vybor@klublagrace.cz - s množstvı́m přı́spěvků se patrně postupně vybuduje i nějaká lo-
gická struktura, do které budou přı́spěvky umı́st’ovány. Jindra šel přı́kladem a pro náš web dopsal
zajı́mavý článek ”Lanová muzika”, který pojednává o pı́snı́ch na lodı́ch 17. a 18. stoletı́.
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